



Asia HealthPartners Pte Ltd  
imaging . wellness . aesthetics .  
gastro/liver . haematology

tel (65) 6235 7888  
fax (65) 6732 9789

304 Orchard Road #05-06  
Lucky Plaza Singapore 238863

## Berita kesihatan

### Asia HealthPartners di APR WONCA (Wilayah Asia Pasifik) 2024

21-24 Ogos 2024

Singapura

Pusat Konvensyen Raffles City

Diterbitkan 29 Ogos 2024

Ditulis oleh: Dr Chrystal Fong, Pakar Perubatan Keluarga di Asia HealthPartners



Dalam menyokong memastikan kecemerlangan dalam perubatan keluarga dengan pendidikan perubatan yang berterusan, Asia HealthPartners telah diwakili oleh Dr Chrystal Fong (Pakar Perubatan Keluarga) sebagai delegasi pada persidangan WONCA APR 2024 yang diadakan di Singapura pada 21-24 Ogos 2024.

Pertubuhan Doktor Keluarga Sedunia ialah organisasi profesional bukan untung global yang mewakili doktor keluarga dan pengamal am dari semua rantau di dunia.

Persidangan ini menyediakan peluang rangkaian pendidikan dan menarik di kalangan pakar, pengamal penjagaan kesihatan, penyelidik, dan rakan sebaya dalam bidang Perubatan Keluarga.

Tema Persidangan tahun ini ialah "Seni & Sains Perubatan Keluarga".

Dianjurkan oleh Kolej Pakar Perubatan Keluarga Singapura, majlis perasmian itu diberi penghormatan dengan kehadiran tetamu kehormat, Menteri Kesihatan Singapura, Encik Ong

Ye Kung kepada hadirin seramai 1323 delegasi dari 38 negara dengan 673 dari luar negara dan 650 penduduk tempatan.

38 negara termasuk:

Australia	Ghana	Belanda	Arab Saudi	Thailand
Kanada	Hong Kong	New Zealand	Singapura	Turki
Cesko	India	Nigeria	Republik Slovakia	Emiriah Arab Bersatu
China	Bahasa Indonesia	Norway	Afrika Selatan	United Kingdom
Czechia	Jepun	Filipina	Korea Selatan	Amerika Syarikat
Denmark	Kuwait	Poland	Sepanyol	Vietnam
Fiji	Macao	Portugal	Sri Lanka	
Finland	Malaysia	Qatar	Taiwan	

Mengenai pengarang:

Dr Chrystal Fong Chern Ying (MBBS Melbourne, FRACGP) kini berlatih sebagai doktor keluarga di Asia HealthPartners di bawah anak syarikat Singapore Institute of Advanced Medicine (SAM) Holdings, yang terletak di Lucky Plaza, Orchard, Singapura.

Dr Chrystal Fong disenaraikan dalam senarai editor penyedia saringan kesihatan di Health365, sebuah agensi penerbitan penjagaan kesihatan, kesihatan dan perubatan estetik di Asia. Beliau mempunyai minat khusus dalam pencegahan kesihatan dan menggabungkan prinsip psikologi sukan dan perubatan gaya hidup dalam pemeriksaan kesihatan dan advokasi dalam promosi kesihatan.

Beliau akan dipaparkan dalam edisi ke-6 Britishpedia 'Orang Berjaya di Malaysia dan Singapura' yang akan datang.

Beliau adalah seorang ahli sukan aktif yang mempunyai minat yang mendalam dalam perubatan gaya hidup, teknologi perubatan dan penjagaan perubatan bertemakan umur panjang. Dia berbangga secara peribadi dalam menjalani tonggak perubatan gaya hidup sendiri dan menyokong melalui komuniti sukan dan platform media sosialnya.

Mantra peribadinya ialah 'Dunia diubah oleh teladan anda, bukan pendapat anda.'

Diperakui dalam pengubahsuaian Kesihatan dan Tingkah Laku dengan Akademi Sukan Antarabangsa, perundingannya menggabungkan kaedah bimbingan kesihatan.

Beliau adalah ahli Kolej Pakar Perubatan Keluarga Singapura, Persatuan Perubatan Singapura, Persatuan Kesihatan Tingkah Laku Singapura, Persatuan Perubatan Gaya Hidup Singapura, HIMSS (Persatuan Sistem Maklumat dan Pengurusan Penjagaan Kesihatan).

Dr Chrystal Fong menyediakan saringan kesihatan yang komprehensif dan perkhidmatan GP untuk memenuhi keperluan individu anda.

Lawati laman web kami: <http://www.asiahealthpartners.com/>

Kami berharap dapat berkhidmat dalam meningkatkan kesihatan dan kesejahteraan anda.



Dr Chrystal Fong (Pakar Perubatan Keluarga)

